
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 29.04.2015 

 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomná nadpolovičná väčšina poslancov tak konštatovali, že zasadnutie je uznášania 

schopné. 

 

Program rokovania:  1.   Otvorenie  

2.   Odkanalizovanie rigolu - stavba 

3.   Úprava rozpočtu 

4.   Stavanie mája – symbol jari – 30.04.2015  

5.   Vatra – 8.5.2015 Víťazstvo nad fašizmom 

6.   Zneškodnenie obsahu žúmp 

7.   Diskusia  

8.   Záver 

 

Prítomní poslanci: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Dunda Marián. 

Neprítomný: Kočan Ľuboš. 

 Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení 

Macejka Ján a Bardzák Ján, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

K bodu 2: 
 Starosta obce ukázal poslancom projektovú dokumentáciu, ktorú si poslanci prezreli. 

Tento problém bol riešený ešte na minulých zasadnutiach a dohodli sa že sa to bude riešiť 

akútne. Čiže zo štyroch prítomných poslancov jednohlasne tento bod schválili. 

 

K bodu 3: 

 Poslanci sa dohodli, že z položky všeobecné služby sa presunie na položku, kde sa 

bude čerpať odkanalizovanie rigolu. Ďalej sa urobí úprava rozpočtu podľa skutočnosti. 

  

K bodu 4: 

 Starosta informoval poslancov, že máj bude zabezpečený dnes. A stavanie mája sa 

bude konať 30.04.2015 o 17:00. s čím všetci poslanci jednohlasne schválili. 

 

K bodu 5: 

Starosta navrhol, aby sa pripravovala pre mládež vatra, kde by sa poskytlo nejaké 

občerstvenie, pretože sa veľa hovorí, že prečo sa nerobí vatra. Aby sa deťom vysvetlilo prečo 

sa páli vatra. 

Poslanec Turišin dodal, že také niečo by bolo lepšie robiť 24.10. kedy bolo oslobodenie od 

fašizmu. 

  

K bodu 6:  

 Nakoľko v našej obci nie je kanalizácia, vývoz z našich žúmp sa zabezpečuje cez 



Východoslovenské vodárne. 

  

K bodu 7:  
K bodu sedem poslanci mali pripomienky k výkopu hrobov, ohľadom tých ktorí tu 

nebývajú a chcú tu byť pochovaní, tak nech si výkop jamy zabezpečia a zaplatia na vlastné 

náklady vo výške 100,- EUR. 

Ďalej podotkli, že pri kopaní hrobov boli vynechaní Hunčar a Handra David. Ďalej sa dohodli, 

že po doriešení rigolu, ďalší akútny problém sa bude riešiť cintorín – oplotenie pletivom. 

Ďalej sa informovali ako to je ďalej s podnikateľom Šuchtom, kde ich starosta informoval, že 

všetko je ešte v šetrení, ktoré vykonáva okresný úrad a životné prostredie. 

Ďalej poslanci riešili dom smútku, kde by mohla byť realizovaná na pozemku. Starosta dal 

návrh na stavanie domu smútku dole pod cintorínom. Poslanci dali návrh, aby bol postavený 

na pozemku pri Gréckokatolickej fary, kde starosta osloví Gréckokatolícku farnosť. 

 

K bodu 7:  
Na záver starosta poďakoval poslancom za účasť a schôdzu ukončil. 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

Overovatelia:  Bardzák Ján   ..................................... 

 

  Macejka Ján       ...................................... 

              

   

 


